
 

INNKALLING TIL ÅRSMØTE I  
NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB  
 

DATO: LØRDAG 16. MARS 2024 KL. 14.00 

STED: Sentralen, Bankboksen 

Adresse til Sentralen: Øvre Slottsgate 3, 0157 Oslo 

 

 

 

Det er dessverre ingen servering i år. Man kjøper det man selv ønsker av kaffe, 
mineralvann etc. i kafé ved ankomst.  

Det er begrenset antall plasser for oppmøte. Det må derfor meldes i fra om fysisk 
oppmøte til norsk.rallylydighet@gmail.com. 

 
Velkommen J  
 
 
 
 



Informasjon vedrørende avstemning  

Alle klubbens medlemmer som har betalt kontingenten i det år årsmøtet avholdes og har vært 
medlem i minst 2 uker har møterett og stemmerett på årsmøtet. Med medlem forstås kun 
person med gyldig medlemskap. Alle medlemmer over 15 år er valgbare til verv i 
klubben. Det kan kun stemmes ved personlig fremmøte, ved forhåndsstemme eller ved 
fullmakt. Ved fullmakt gjelder maks 1 fullmakt pr. fremmøtt medlem.  

Forhåndsstemmer kan kun brukes på valg og skal sendes til styret minimum 1 uke før 
årsmøtet avholdes. 

Forhåndsstemmer legges i en lukket konvolutt, før den lukkede konvolutten legges i en 
konvolutt. Den ytterste konvolutten påskrives adresse som angitt under før forhåndsstemmen 
sendes per post. Den innerste konvolutten med stemmeseddelen i åpnes på årsmøtet. 

Forhåndsstemmer skal adresseres til:  

Norsk Rallylydighetsklubb 

Co/ Tom Bremnes 

Svensrudvegen 97 

2080 Eidsvoll 
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1.  Konstituering av årsmøtet 
A. Godkjenning av innkalling 
B. Godkjenning av agenda 

2. Valg av møteleder og referent 

3. Valg av 2 personer til å underskrive protokollen 

4. Valg av 2 personer til tellekorps ved valg  

5. Godkjenning av årsberetning 2023 
 

A. Styret 2023 
 

I 2023 har styret sett slik ut:  

Leder Benedicte Jonsebråten (trakk seg medio 
april 2023) 

Valgt 2023 - 2 år 

Nestleder Vibeke Pettersen (rykket opp til leder da 
Jonsebråten trakk seg) 

Valgt 2022 - 2 år 

Kasserer Elin Tengs Valgt 2023 - 2 år 
Styremedlem 2 år Therese Melina Alvestad Valgt 2023 - 2 år 
Styremedlem 2 år Tom Bremnes Valgt 2023 - 2 år 
Styremedlem 2 år Maylinn Luu (trakk seg medio april 

2023) 
Valgt 2022 - 2 år 

Varamedlem 1 år Marita Thoresen (rykket opp til ordinært 
medlem da Luu trakk seg) 

Valgt 2023 - 1 år 

Revisor: Anne Rese   

Vararevisor: Beate Kjellaugsdatter Fossem  

Valgkomité: Anneli Kilen Kjeserud (leder), Sunniva Dymbe og Camilla Lucie. 

I 2023 har styret hatt 11 styremøter på Teams. I tillegg har styret hatt arbeidsmøter 
med Drammen i forkant av NM, samt møter med NKK. Styret har en lukket 
Facebook-gruppe som brukes til diskusjoner før og etter møter.  

Styret i Norsk rallylydighetsklubb fungerer som sportens KG og mottar jevnlig 
spørsmål knyttet til f.eks regelverk hvor det er nødvendig med faglige vurderinger for 
å sikre korrekte svar. Dommerutvalget (DU) fungerer som styrets rådgivende organ i 
slike tilfeller. DU består av fem dommere demokratisk valgt på dommerseminar. DU 
jobber bl.a med avklaringer og tolkninger av regelverket innad i dommergruppen. 



DUs arbeid bidrar slik til trygghet og forutsigbarhet for ekvipasjene. Per i dag består 
DU av Roger Fredriksen, Ghita Fossum, Hilde Andrea Nysether, Birgit 
Espeland og Barbara Ljovshin. 

 

Styret ønsker å benytte anledningen til å takke alle som har bidratt til NRLs arbeid i 
2023, og en ekstra takk til dommerutvalget/DU som har tatt imot saker fra styret ved 
behov og fattet vedtak i disse. 

 
 

B. Medlemmer 2023 
 

År 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

An
tall 

175 240 248* 256 264 331 390 392 401 420 426 424 451 

 
* Medlemstallet dette året er stipulert da det ikke går frem nøyaktig i årsberetningen fra 2013. 

 
 

C. Prøver i Norge 2023 
 

År 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

Prøver i 
Norge 

77 88 136 162 180 187 194 190 257 279 

 
I 2023 ble det planlagt 279 prøver i Norge. Ingen prøver ble avlyst. 
 
Styret registrerer at et økende antall stevner stenges for påmelding grunnet oppnådd 
maks. antall deltakere. Vi ser at det opereres med ventelister til fulltegnede stevner. 
 



D. NM 2023 

NM 2023 ble arrangert av Drammen og Omegn 
Brukshundklubb. Arrangementet var nøye 
planlagt og skulle avholdes i Mjøndalshallen. Til 
NM-helgen fikk vi imidlertid servert 
ekstremværet Hans som resulterte i 
oversvømte veier inn til stevneområdet slik at vi 
nesten måtte avlyse allerede på fredag. I siste 
liten kastet ildsjelene i arrangørklubben seg 
rundt og fikk ordnet med nytt stevneområde. 
Det ble gjort en fantastisk innsats for å få dette 
til og NM gikk tilslutt av stabelen i Konnerud 
idrettspark. Tusen takk til Drammen og Omegn 
Brukshundklubb som til tross for ekstremvær og 
imot alle odds gjennomførte NM til 10 i stil, og til 
alle deltakere og frivillige som var med på å 
gjøre NM-helgen til en fest. Gratulerer til alle 
med små og store seiere! 

 

  

Dommere Norgesmesterskapet 

Ghita Fossum og Barbara Ljovshin 

Overdommer: Kim Aino Nordbotten 

 Plassering Norgesmesterskap 2023 
 
1.plass og Norgesmester: Audhild Mæland og Chocomate's Harrys 
Molly My - 392 poeng 
 
2.plass: Ingvill Viddal og Zitara Star's Ki Ares – 380 poeng 
 
3.plass: Trude Kleven og Turbofox’s First Star Edition – 366 poeng 
(tid 4:13) 
 
 
 
4.plass: Michelle Malmåsen og Kiæråsens Cnø – 366 poeng (tid: 

5:04) 
5.plass: Rønnaug Nesheim og Vangsgullets Ayna – 354 poeng 
6.plass: Stine Strander og Fantejentas Ivie – 352 poeng 
7.plass: Silje Strandengen Lie og Timb – 351 poeng (4:35) 
8.plass: Tommy Haukeland og Minipina’s Damn GoodN Ready – 351 poeng (tid: 
5:17) 



9.plass: Peer Berg og Losnabakkens T-J Mysla – 348 poeng 
10.plass: Sidsel Færden og I’m Kickass Gorgeous Av Aussieboxy – 336 poeng 
 
Norsk vinner:  
Klasse 1: Therese Pettersen og Gamlebyens Joplin 
Klasse 2: Anneli Solheim Gjærum og Punky 
Klasse 3: Nikoline Guttersrud og Bisse 

Statistikk fra finalen:  

Av 60 startende disket 29. Det var totalt 25 ulike raser som startet i finalen. 
Av disse 24 rasene kom 17 ulike raser igjennom finaleløpet uten disk. 

 
E. Regionmesterskap 2023 

 
I 2023 ble det avholdt regionmesterskap i region nord, region midt, region vest, 
region sør og region øst. Vi gratulerer til alle vinnere! 
 

Region Nord: 
Regionmesterskap Nord ble avholdt av Tromsø 
Hundeklubb helgen 28.-29. mai. Regionmesteren ble 
Julianne Karlsen og Stella med 419 poeng. 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Region Midt: 
Regionmesterskap Midt ble avholdt av Romsdal Hundeklubb 
helgen 16.-17. september. Regionmesteren ble Hege Ertvåg 
med Nyx. De fikk totalt 444 poeng. 
 
 
 
 
 
 

 



Region Vest: 
Regionmesterskap Vest ble avholdt av 
Luster Hundeklubb helgen 1.-2. juli. 
Regionmesteren ble delt mellom Tommy 
Haukeland med Minipina’s Damn Goodn 
Ready og Odne Opheim med Fingerprints 
Elderberry. Begge ekvipasjene fikk 438 
poeng. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
Region Sør: 
Regionmesterskap Sør ble avholdt av Arendal og 
omegn Hundeklubb helgen 16.-17.september. 
Regionmesteren ble Elin Søisdal Gjeruldsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Region Øst: 
Regionmesterskap Øst ble avholdt av Fredrikstad og 
Omegn Brukshundklubb helgen 22.-23.april. 
Regionmester øst ble Trine Røykaas og Mika med 
totalt 456 poeng. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

F. Godkjente instruktører og dommer 
 



NRL har godkjent 21 instruktører i 2023. 

 

G. Særkomite for bruks og aktivitet (Sportshundkomiteen/SHK) 

Ghita Fossum representerer rallylydighet i Sportshundkomiteen i 2023. 

H. NKU/FCI 

Solveig Zetterstrøm representerer Norge i NKU og FCI.  

 
I. Talenttropp i rallylydighet og Nordisk mesterskap  

 

 
 
Talenttroppen 2023 har bestått av: 
Ingunn Reenskaug, Karine Haugland, Mette Davik, Simen Johansen, Michelle 
Malmåsen, Sidsel Færden, Audhild Mæland, Jorun Soma, Janne Håkull, Tommy 
Haukeland, Lise-Lotte Gundersen, Ellen Alexander, Ingvill Vidda, Rønnaug Nesheim, 
Karianne Johansson, Stine Strander, Silje Strandengen, Trine Røykaas, Mette 
Nilsen, Hege Ertvåg 



 
Lagledelsen: 
Barbara Ljovshin, lagleder fra mars 2023 
Nina Tandberg, lagleder fram til mars 2023  
Ghita Fossum, Ass. lagleder 
Solveig Therese Malme Zetterstrøm, trener 
Anette Buind Nordby, trener 
 
Året kort oppsummert: 

• Det har vært gjennomført 7 online samlinger 
• 3 fysiske samlinger for hele troppen, samt en fysisk samling for landslaget 
• 2 helger med uttaksstevner 
• Det har vært lekser å jobbe med mellom samlingene 
• Noen få hadde ikke anledning å delta hele året 
• Det har vært engasjement, samhold og knallhard jobbing 

 
Landslaget: 
Landslaget bestod av: 
Stine Strander og Keira (Fantejentas Caja) – Norsk Buhund 
Audhild Mæland og Molly (Chocomate's Harrys Molly My)– Border Collie 
Geir Ove Håkull og Snella (Miss Malorys True Love) – Flat Coated Retriever 
Mette Nilsen og Giggs (Stribukkens 
Giggs) – Stor Puddel 
Ingvill Vidda og (Turbo Zitara Star’s Ki 
Ares) - Shetland Sheepdog 
Reserve:  
Jorun Soma og Sansa (My Trusted 
Friend Spirit of Sansa) – Border Collie 
 

 

Nordisk mesterskap 2023 

Nordisk mesterskap 2023 var i år på hjemmebane og ble avholdt i Kongsvinger 17.-
19. november av en intern arbeidsgruppe utpekt av Norsk Rallylydighetsklubb. Over 
ett år før mesterskapet stod gjengen på og la ned enorm arbeidsinnsats. Det ble 
innhentet sponsormidler i form av inntekt, utstyr og premier. Online Hundetrening 
sponset velkomstgave til deltakerne, Anicura Kongsvinger sponset veterinærkontroll 
av hundene og hovedsponsor for premier var Eukanuba. Agria sponset med en 
pengesum og hadde stand gjennom helgen. AnnaMor sponset med graverte 
trebrikker som gaver til lagledelser og NKU-representanter. Ahlsell sponset med klær 
til arrangørkomité, dommere og sekretærer. NKK dekket leie av Kongsvingerhallen, 
noe av rosettkostnadene, dommerhonorar og reise for dommere og sekretærer. Sist, 
men ikke minst, sponset rallylydighetsmiljøet i Norge gjennom å kjøpe lodd og 
donere penger. I sum førte dette til at arbeidsgruppen klarte å holde budsjettet og det 
ble ikke behov for å bruke av NRLs oppsparte midler. Tusen hjertelig takk til alle som 
bidro, og til arbeidsgruppen som stod på og var aktive i innhenting av midler så vel 
som å lande et fantastisk arrangement! 



Det ble en helg fylt av nerver, gleder og noen skuffelser for deltakere, lagledelser og 
publikum. Norge gjorde god innsats og tok sin beste plassering i lagkonkurransen 
noensinne med 2.plass! Det var også mange gode resultater individuelt, med Stine 
Strander og RLI RLII RLIII N SE RL CH Fantejentas Caja på 2.plass i den 
individuelle konkurransen. 

Plassering lag: 

Sverige på 1.plass med 2199 poeng. Norge kom på 2. plass med 2168 poeng. 
Danmark kom på 3.plass med 2166. Finland kom på 4.plass med 2023. 

Pallen individuelt: 

1 Lisa Grönstedt 
Vilhelmsson 

Triton 1128p Sverige 

2 Stine Strander Keira 1120 Norge 
3 Eija Heinonen Ossi 1106 Finland 

 

 
2. plass:  Stine og Keira 
8. plass:  Audhild og Molly 
12. plass:  Ingvill og Turbo 
15.plass:  Geir Ove og Snella 
16.plass:  Mette og Giggs 
 

J. Hederspremie 2023 
 

Navn Hundens navn Kallenavn 
Heidi Sætervang Svangens Tredje Hylleblomst Marve 
 Linn Mariell Heggelund Just The One And Uno Maze 
 Vigdis Klungland  Garegårdens Chiquita Chiquita 
Lise Lotte Gundersen Brave Sonic av Goldby Sonic 
Lene Kleven Get Weilder’s Digge Ax Ax 
Anett Vik Kvina’s Touch of Power King 
Eva Lynn Karstensen Vallviljans Fixa Fixa 
Christina Bermann Stjärnglimtens Ära Vår 
Bente Aas Bergseng Wow Lixoms November Rain Lixo 

Plassering individuelt, Norge:  



Hilde Lundgreen Lauvstuas Royal Ruby My Tyra Tyra 
Marit Hansen Winton Hands Up Shana 
Elisabeth Isaksen Loppa Loppa 
Roger Fredriksen Wow Lixoms Join The Whisper Lucy 
Tove Fikseth Madri’s Maiko Of Cheriss Maiko 
Anne Svalestad Riccias Prima Piachere Pil 
Ann Helen Fossdal Poecilia’s Snap N Crackles Pulz 
Elisabeth Jarhelle Ingribakkens Rosenmynte Alma 
Perly Bergy Cruznova’s Ablessed Love 2 Raudpelsa Tali 
Benedicte Jonsebråten Borvas Ricky Ricky 
Tove Valseth Langlidalens Felix Felix 
Tove Valseth Langlidalens Goliat Goliat 
Peer Berg Losnabakkens TJ Mysla Misla 

 
 

K. Andre saker styret har jobbet med 
 

1. Implementering av FCI-klassen i regelverket 
 
Det er i 2023 startet arbeid med å forberede implementering av FCI-klasse i det 
norske rallylydighetsregelverket. Arbeidet vil fortsette utover 2024 og regelverket er 
beregnet å være implementert 1.1.2025. Arbeidsgruppen består av Solveig T. 
Zetterstrøm (FCI-representant), Nina Tandberg (dommerrepresentant) og Vibeke 
Pettersen (styrets representant). 
 

2. Webinar for rallylydighetsinstruktører 
Det er i 2023 arrangert oppdateringskurs på nytt regelverk for alle NRL-godkjente 
rallylydighetsinstruktører, i samarbeid med Online Hundetrening. Kurset hadde 45 
deltakere og fikk gode tilbakemeldinger fra de som deltok. 
 

6. Godkjenning av regnskap for 2023 og budsjett for 2024 
A. Regnskap 2023/Budsjett 2024 – Vedlegg 1 
B. Revisorerklæring  

 
Revisorerklæring er per dags dato ikke mottatt. Denne fremlegges på 
årsmøtet.  
 

7. Saker fra medlemmer 
 

A. Ønske om digitalisering av årsmøte 
 
Årsmøte i Norsk Rallylydighetsklubb(under kalt NRL) har i alle år vært avviklet 

med fysisk oppmøte, og da selvsagt hatt begrenset deltakelse fra de som bor nært 
møtested. Dette er i liten grad fremtidsrettet i en fremadstormende, voksende og 
landsomfattende klubb. Størrelsen på klubben og økonomien i dette er også for liten 
at man kan snakke om utgiftsfordeling på delegater slik som mange andre forbund 



og klubber har. Dagens samfunn er rigget for mange teknologiske løsninger som kan 
sørge for en digital løsning av møtet, eksempelvis via Teams. En slik løsning tror jeg 
også vil øke interessen for NRL, øke medlemsmassen, for tross alt er årsmøte 
klubbens viktigste arena i tillegg til avvikling av NM. Utdeling av HP er tidligere blitt 
brukt som et argument for at møtet må være fysisk, men dette kan ikke lengre være 
utslagsgivende da jeg vil anta at over 50 prosent av disse må sendes ut via post. 
Forslag Årsmøte vedtar at neste årsmøte i NRL skal avvikles på en digital plattform, 
dette for at flere av klubbens medlemmer skal kunne delta uavhengig lange 
reiseavstander.  
 
Mvh Beathe Solberg 
 

NRLs årsmøte 2022 (sak 7E) vedtok (enstemmig) at fremtidige årsmøter kunne 
holdes fysisk og/eller digitalt. Selv om det de senere år har det blitt utviklet gode 
plattformer for gjennomføring av digitale møter, har de etterfølgende årsmøtene likevel 
kun vært avholdt fysisk (i Oslo) og samlet et lite mindretall av medlemmene. Jeg mener 
et heldigitalt møte (teams e.l.) er det beste formatet for et årsmøte i en landsdekkende 
organisasjon som NRL. I tillegg til at det vil være mer demokratisk ved at det fører (høyst 
sannsynlig) til økt deltakelse og ikke minst reel mulighet for deltakelse fra hele landet, ser 
jeg også flere fordeler med et rent teamsmøte kontra fysisk møte med live stream (eller 
andre hybridløsninger): Alle vil delta på like vilkår og kostnader (leie av lokaler, 
reiseutgifter styremedlemmer etc.) vil kunne reduseres. Videre vil det muliggjøre at møtet 
holdes på en kveld i uka noe som kanskje er vel så gunstig som i en helg, med tanke på 
å øke oppmøtet (i terminlista ligger det i skrivende stund 3 RL stevner 16 mars 2024, 
hvorav to er på det sentrale Østlandet). 
Det argumenteres i en tråd under et innlegg om årsmøte 2024 på NRLs facebookside, 
for at det avholdes fysisk møte p.g.a. utdeling av HP. Det er selvfølgelig stas å kunne 
motta hederspremien fysisk, men i praksis har dette bare vært et tilbud til dem som bor i 
rimelig nærhet (i praksis på det sentrale Østlandet) til møtelokalet og eventuelt også 
styrets medlemmer. Her vil jeg oppfordre styret til å tenke nytt med tanke på HP utdeling. 
Jeg tror f. eks. det kunne vært vel så fint å legge inn dette som en post under NM helgen, 
som jo er «årets samling» av våre aktive utøvere på elitenivå fra store deler av landet. 
Kanskje ville det også ført til flere medlemmer i NRL hvis HP som «gode» ble 
markedsført bedre? 
 

Forslag som ønskes stemt over på årsmøtet 
Fra og med 2025 avholdes NRLs årsmøter heldigitalt på en dertil egnet plattform (teams 
e.l.). Styret får fullmakt til å finne et egnet fysisk arrangement, som forutsettes å samle 
mange aktive utøvere fra størst mulig del av landet (f. eks NM), der årets hederspremier 
deles ut. 
 
Mvh. Lise-Lotte Gundersen 
 
 
Styrets innstilling: Fom. 2025 skal NRLs årsmøte avholdes delvis digitalt. HP deles 
ut per e-post og rosettene sendes ut per post. 
 
Dette er styrets eneste fysiske møte i løpet av et år, en mulighet som bør ivaretas. 
Det er utfordrende å få medlemmer til å sitte i styret. Styret ser det som viktig å 
tilrettelegge for et godt samarbeidsklima innad i styret og vi anser fysisk 
tilstedeværelse for styret på årsmøtet som et viktig tiltak i så måte. Alle andre 
styremøter og styrets arbeid forøvrig skjer allerede digitalt. 



 
B. INFORMASJONSSAK, utfordringer knyttet til Dogweb Arra 

 
Utfordringer med Arra ved påmelding / gjennomføring av rallylydighetsstevner Viser til 
tidligere korrespondanse ang denne problematikken (vedlagt) . I deres besvarelse av 
1/5-23 forsto vi at arbeidet med å finne en løsning var i gang. Vi vil gjerne vite hvor saken 
står pr i dag. Vi føler det problematisk å jobbe med et system som ikke ivaretar 
problematikken rundt deltakerbegrensing, og at det er førstemann til mølla som har 
fortrinnsrett, uten at vi har oversikt over hvem som var først. Det er helt uholdbart å måtte 
overvåke påmeldingene kontinuerlig for å stenge tilgangen når stevnet er fullt. Dette i 
tillegg til alle øvrige feil og mangler i dette programmet . Utskifting /Utbedring av 
dataprogrammet er presserende.  
 
Styret informerer: Nkk fortsetter å jobbe med nytt it-program, og endringene som 
etterspøres her vil komme når det er på plass. NRL har ingen påvirkningskraft i å få 
framskyndet våre ønsker, da alles ønsker er prioritert. Saken er til informasjon, ikke til 
behandling.  
 

C. INFORMASJONSSAK, utfordringer knyttet til tilbakebetaling 
påmeldingsavgift 

 
 
Tilbakebetaling av påmeldingsavgift Påmeldingsavgiften betales bare tilbake hvis: ● 
Påmeldingen ikke godtas Utover tilbakebetaling av påmeldingsavgiften har arrangør ikke 
ansvar for tap eller skade. Vi erfarer at mange klubber praktiserer kjøp og salg av 
plasser, i form av at de refunderer påmeldingsavgiften dersom de har ventelister. 
Selvsagt kan dette oppfattes som en hyggelig gest, men som vi ser det er den ikke uten 
negative konsekvenser. Pr i dag er det en voldsom pågang for deltakelse til stevner. Dvs. 
at de aller fleste opererer med ventelister. Vi er da redd for at terskelen for å melde seg 
på et stevne er lavere, da man jo kan forvente å få igjen avgiften om man velger å ikke 
delta. Dette kan da føre til ytterligere press på begrensede plasser. Den ulike praksisen 
fører til misnøye mot de klubbene som velger å følge regelverket ,og ikke refunderer 
påmeldingsavgiften. For klubbene er det et ikke ubetydelig ekstraarbeid forbundet med 
dette. Vi mener man bør følge regelverket og kun refundere påmeldingsavgift i helt 
spesielle tilfeller Er det mulig å bli enige om at regelverket skal følges ?  
 
Styret informerer: Nkk’s regelverk i forhold til tilbakebetaling av påmelding er tydelig, og 
udiskuterbar, likevel kan ikke årsmøtet til NRL pålegge andre klubber som ønsker å være 
smidig/hyggelige å ikke ha en mer liberal tilbakebetalingspolitikk. Saken er en 
informasjonssak, og ikke til avstemming på årsmøte.  
 

D.  
 
Regelverket for rallylydighet på NKK sin side bør revideres av NKK / NRL slik at komplett 
informasjon om øvelser og regelverk finnes en plass. Dette da mange utøvere av 
rallylydighet er ukjent med at NRL finnes, at NRL har egne sider og at dommerne har 
utgitt egen informasjon om øvelse 320, fotarbeid i diverse øvelser, halsbånd m.m. på 
NRL sine sider.  
Regelverket eies av Nkk og revideres av Nrl. Presiseringer ang dømming legges ikke ut 
på NKK, men på NRL’s sider på lik linje som at feks KG-ag er de sidene som informere 
om presiseringer av regelverket. Saken er ikke til avstemming, men til informasjon. 



 

8. Saker fra styret 
 

A. Økning i styrehonorar 
 
Styret ønsker å doble styrehonoraret fra dagens 1500kr til 3000kr per år. Et styreverv 
i NRL innebærer en betraktelig arbeidsmengde som forløper jevnt gjennom hele året. 
Styrehonoraret har stått fast på samme beløp i svært mange år til tross for inflasjon 
og økende arbeidsmengde. Styret mener tiden er moden for å øke dette. 
 
Styrets innstilling: Honorar for styreverv i NRL økes fra 1500kr til 3000kr per år. 
 

B. Offisiell NM-finale 
 
Fra NKK har det over tid blitt gitt signaler om at det er ønskelig å gjøre NM-finalen 
om til en offisiell og stambokregistrert prøve. Rent politisk jobber NKK, som NRL er 
en del av, for å oppmuntre og bidra til ansvarlig og registrert raseavl av hunder. Et av 
virkemidlene i så måte er muligheten til å oppnå stambokregistrerte titler på hunder 
ved deltakelse i hundesport. Ved at NM-finalen er uoffisiell bortfaller muligheten til 
NM-tittel i stambok for NM-vinnende hund. 
 
Da NRL ble stiftet og i sportens yngre dager var andelen NOX-registrerte hunder 
som deltok stor, og sporten var tuftet på å være lik og åpen for alle. Dette har NRL 
også holdt fast ved gjennom årene etter at sporten ble offisiell, gjennom å holde NM 
uoffisielt og gjennom utdeling av hederspremie til alle deltakere med NRL-
medlemskap som oppnår 3x 1.premie i Elite klasse. 
 
Det er imidlertid slik idag at andelen NOX-registrerte hunder som deltar på høyt nivå 
er svært liten. Det har ikke deltatt NOX-registrerte hunder i NM-finalen de siste to 
årene, og langt de fleste HP deles ut til stambokregistrerte hunder. Styret stiller 
spørsmål ved om det nå er for få NOX-registrerte hunder i norgestoppen til at dette 
er et vektig argument for å holde NM uoffisielt med de implikasjoner det har mhp. 
stamboktittel for NM-vinner og motivasjon for å jobbe mot toppnivå i sporten, det 
være seg NM, NoM, VM og så videre. 
 
Sporten vår er i en rivende utvikling og vekst, noe som innebærer at det ligger mer 
prestisje i å konkurrere på nasjonalt, og også internasjonalt, toppnivå i rallylydighet 
idag enn det gjorde for få år siden. Vi mener nå at tiden er moden for å be årsmøtet 
ta stilling til hvorvidt NM bør gjøres offisielt i takt med at FCI-klassen iverksettes. 
Styret ønsker at årsmøtet som klubbens høyeste organ tar stilling til dette. 
 
Styrets innstilling*: Fom. år 2025 gjøres NM-finalen om fra uoffisiell til offisiell prøve. 
Kvalifiseringsreglene vil være de samme, men kun NKK-registrerte hunder er 
kvalifiserbare. 
 
*Styrets innstilling er flertallig, men ikke enstemmig vedtatt. 
 



C. Medlemskontingent 2025 
 
Medlemskontingent i NRL i 2024 er på kr200. Klubben har forholdsvis god økonomi 
og vi ser ingen grunn til å fremme forslag om økning i kontingenten per nå. 
 
Styrets innstilling: Medlemskontingent 2025 blir stående på samme beløp, kr200. 

9. Valg – Valgkomiteens innstilling og stemmeseddel 
 

A. Valg – styret 
 

B. Valg – valgkomité 
 

10. Utdeling av Hederspremie 2023



Vedlegg 1 – Regnskap 2023/Budsjett 2024 
 

 



 
 

Budsjettforslag 2024

Inntekter

Medlemskontingent 89 450                       90 000                  
Stevneinntekter NM 36 916,50                  36 000                  
Regionmesterskap 3 000                         3 000                    
Dommerutdannelsen inntekter 70 000                       77 000                  Inkl støtte fra NKK
Salg av profileringseffekter 15 606,25                  25 000                  Tshirts Caps
HP egenandel 5 920                         5 000                    
HP innbetalt porto 1 311                         1 000                    
Mva kompensasjon 23 652                       25 000                  
Oslo Dog Show -                             20 000                  
NoM 2023 117 414,41                1 950                    Etterbetalt
Tropp & Landslag 4 527,35                    -                        De fører selv
Regelverkskurs 21 000                       -                        

Sum inntekter 388 797,51                283 950

Kostnader

Stevneutgifter NM 37 057,73                  36 000
Møter, reiser, administrasjon 20 294,70                  25 000
Dommerutdanning 42 980,60                  86 000
Kjøp av profileringseffekter 15 326,61                  15 000                  
Kontorrekvisita 2 534                         2 500                    
Gaver 7 665                         5 000                    Regelverksgruppen, NM
Bankgebyr 463,69                       500                       
Porto NRL 267,90                       1 000                    
Hjemmeside 4 715,00                    4 715                    Webmaster Årsavgift
Regnskapsprogram 2 868,75                    2 868,75               
Tropp & Landslag 369                            -                       De fører selv 
Styrehonorar 7 500                         21 000 Sak - obs 7 stk
HP premier og rosetter 11 361,75                  12 000
HP utsendelse -                             1 000                    Se over, porto inkl
Rosetter og premier 6 261                         7 500                    
Oslo Dog Show -                             20 000                  
NoM 2023 113 995,07                -                        
Regionsmesterskap 1 197,50                    1 200                    Kjøp av rosetter gjort tidligere år, vi bestiller kun haler
Landslagstropp 14 151,18                  10 000                  Spons NRL, pizzabuffet
Leie lokale 3 750,00                    5 000                    Årsmøte lokale
Teams 2 925                         2 925                    
Regelverkskurs 20 000                       -                        

Sum utgifter 315 684,73                259 208,75           

Renter 132,39                        
Resultat overskudd / underskudd: 73 245,17                   24 741,25             

 Regnskap 2023 Budsjett 2024 Kommentarer



Vedlegg 2 - Valgkomiteens innstilling 

Valgkomiteen har i 2024 bestått av: Sunniva Dymbe, Camilla Lucie Wikan og 
Anneli Kjeserud. Valgkomiteen har vært opptatt av å få inn bred og god 
kompetanse inn i NRL sitt styre. Det har videre vært ønskelig med en dommer, 
som innehar viktig kompetanse, samt spredning av styremedlemmer i landet.  

Valgkomiteen har hatt fortløpende kontakt i en messenger-chat. Valgkomiteen 
har vært i kontakt med styret for 2023, og fått informasjon om at Therese 
Melina Alvestad ønsker å gå ut av styret, selv om hun har ett år igjen. Videre 
har valgkomiteen fått informasjon om endringer som skjedde kort tid etter 
fjorårets årsmøte, som førte til interne justeringer der Vibeke Katrine Pettersen 
rykket opp som leder, og hun ønsker ikke å fortsette som leder.  

Valgkomiteen har vært i kontakt med flere av klubbens medlemmer som har 
tilbudt seg verv som styremedlem, og det har også kommet forslag til to 
kandidater, dette til vervene leder og nestleder. Det har vært vanskelig å finne 
en ny til ledervervet. Valgkomiteen foreslår derfor at Tom Bremnes, som det 
har kommet forslag på og som har erfaring som leder i Eidsvoll Hundeklubb og 
har ett år i styret til NRL, trer inn i vervet som leder for ett år (det gjenværende 
året fra fjorårets årsmøte og til nytt ordinært valg på leder).  

Det har derimot vært vanskeligere å få medlemmer til valgkomiteen, og vi 
håper derfor at noen som er på årsmøtet kan tre inn i valgkomiteen. Viser til 
NRL sine vedtekter: «Benkeforslag ved personvalg er ikke tillatt. Likevel slik at 
det er valgfritt kan reguleres unntak når det ikke foreligger kandidater eller 
tillitsvalgte trekker seg, i hovedregelen begrenset til to kandidater men likevel 
slik at det kan reguleres at det ikke er begrenset antall i helt særlige tilfeller der 
det er viktig for klubbens drift. Særlige forhold må begrunnes og protokollføres 
hvor forskjellige interesser, herunder geografi / regioner, er forsvarlig 
ivaretatt.»  

Her er valgkomiteens innstilling til nytt styre:  

Leder: Tom Bremnes – 1 år (rykket opp fra ordinært styremedlem 2023-2025)  

Nestleder: Dag Solberg – ny  

Styremedlem 2år: Elin Tengs – ikke på valg  

Styremedlem 2år: Elisabeth Isaksen – ny  



Styremedlem 2år: Marita Thoresen – gjenvalg  

Styremedlem 2år: Lise-Lotte Gundersen – ny for 1 år (erstatter for Therese 
Melina Alvestad)  

Varamedlem: Vibeke Katrine Pettersen – gjenvalg  

Revisor: Turid Kirkemo Blickström  

Vararevisor: Sidsel Færden  

Valgkomité: Hege Peggy Elisabeth Nilsen  

Mangler 2 stk og vararepresentant til valgkomite. 

Informasjon om nye foreslåtte medlemmer:  

Dag Solberg har flere års erfaring som leder i Harstad Hundeklubb og har hatt 
ansvar for NKK utstillingene som har vært i Harstad. Han var videre med i 
planleggingen og arrangeringen av NM i rallylydighet i Harstad i 2022.  

Elisabeth Isaksen har vært aktiv utøver i rallylydighet over flere år. Hun har 
erfaring som styremedlem i Norsk Rottweiler klubb og andre lederverv i 
frivillige organisasjoner. Som Elisabeth selv skriver: «Jeg elsker sporten/folket 
og det er alltid gøy å skape noe bra sammen med andre.» Elisabeth bor på 
Østlandet.  

Lise-Lotte Gundersen var ferdig utdannet rallylydighetsdommer i slutten av 
2018. Hunden hennes Skills har hun vunnet NM-sølv med og vært på landslaget 
i rallylydighet og konkurrert i nordisk mesterskap i 2019. Hun har videre vært i 
talenttroppen med Skills i 2021-22 og med hunden Sonic i 2023-24. Lise-Lotte 
bor på Østlandet.  

På vegne av valgkomiteen  

Anneli Kilen Kjeserud 

  



Valg 2024 Norsk Rallylydighetsklubb  

 
STEMMESEDDEL VED VALG I NORSK RALLYLYDIGHETSKLUBB 

Brukes både ved forhåndsstemming og for å stemme på årsmøtet.  

De som ønsker å forhåndsstemme legger sin stemmeseddel i lukket konvolutt inni en annen konvolutt. 
I den ytre konvolutten legges et ark med avsender sitt navn. Konvolutten med stemmeseddel skal 
åpnes på årsmøtet.  

Sendes til:  

DET SKAL VELGES EN LEDER: 
 

Kandidater:  Sett kryss om du stemmer på kandidaten: 
Tom Bremnes (1 år supplement) 

 

DET SKAL VELGES EN NESTLEDER: 
 

Kandidater:  Sett kryss om du stemmer på kandidaten: 
Dag Solberg 

 
 
DET SKAL VELGES TRE STYREMEDLEMMER: 

 
Kandidater:  Sett 2 kryss for de kandidatene du ønsker som styremedlem:  
Elisabeth Isaksen 
Lise-Lotte Gundersen (1 år supplement) 
Marita Thoresen (gjenvalg) 

 
 
DET SKAL VELGES ETT VARAMEDLEM: 

 
Kandidater:  Sett 1 kryss for den kandidaten du ønsker som varamedlem:  
Vibeke Pettersen 

 
 
DET SKAL VELGES FIRE TIL VALGKOMITÉ 

 
Kandidater:  Sett kryss om du stemmer på kandidaten: 
Hege Peggy Elisabeth Nilsen 
 
 
Varamedlem:  

 


